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Hei Karianne og Bjørnar.

På Lillomarkas Venners årsmøte kom det opp spørsmål om vedlikehold av 
utsiktspunktene i Lillomarka. 
Det later til at det er bred oppfatning blant medlemmene at  utsiktspunktene er 
viktige både som turmål og 
for turgleden.

Har dere noen status for utsiktspunktene i kommunens skoger i Lillomarka, og 
noen plan  for vedlikehold? 

På møtet ble utsikten fra Årvollåsen spesielt nevnt, og hvor mange ønsker mer 
åpning. (Selv tror jeg det 
ville ha blitt veldig fint om man sparte de gamle furuene på toppen som nå 
omkranser utsikten mot øst, 
men fjernet underskogen slik at man fikk utvidet utsikten ved å kunne se mellom 
furustammene.)

Hilsen Håvard


